
GIF Generalforsamling Ordinær 26-09-2023 
 

1. Valg af dirigent 
 

Bestyrelsen foreslår Nina Lauritzen (Ungdomsudvalg), modtager valg. 
 

Lovlig varslet generalforsamling konkluderes af dirigent Nina. 
 

2. Valg af referent 
 

Bestyrelsen foreslår Henning Meisler, modtager valg. 
 

3. Valg af stemmetællere 
 

Helle Elkjær modtager valg. 
 

4. Bestyrelsens beretning 
 

Beretning ved Formand Frederik Nikolajsen. 
Kontingent stigning har ikke påvirket antallet af medlemmer i Grenaa IF.  
Fokus på frivillighed 
Rekruttering 
Beskrivelse af arbejdsopgaver, opgaver konkretiseres 
Regnskab formaliseret gennem samarbejde med Talkompagniet 
Regnskab for Grenaa IF har nu en størrelse hvor opgaven er anseelig og først nu ved samarbejdet med 
Talkompagniet er vi kommet i mål med det fulde overblik på økonomien. 
Fokus på overgang fra Ungdom til senior, fastholdelse er til stadighed en opgave som kræver resurser. 
Udarbejdelse af vision for Grenaa IF, der arbejdes fortsat med vision, herunder lukning af FC Djursland 
overbygningen.  
Blå tråd gennem alle årgange (DBU børnestrategi) 
Forening uden frivillige ensbetydende med at vi ikke har nogen forening. 
Medlemmer skal blive til frivillige og ledere for at klubben fortsat kan udvikles.  
Fokus på øget indtjening grundet underskud i sidste års regnskab.  
Kontingent, salg af spillertøj, bandereklamer varetages af ekstern.  
Fokus på at minimere omkostninger.  
Det skal være lettere at komme til prøvetræning, Motivu har været afprøvet.  
Kattegat cup crew har fungeret til rekruttering af frivillige, Tak til Marianne for en ekstra ordinær indsats ifbm  
Håndtering af frivillige delen af Kattegat Cup. 

 
Senior fodbold 
Kræver konstant fingeren på pulsen for at være med hvor de ”unge” kommer op som senior, fokus på 
overgangen fra ungdom til senior. 
 
Ungdom 
Det store tema har været mangel på trænere, men der skulle nu være fundet trænere til alle hold. 7 Spillere fra 
ungdom er gået videre på Randers FC talent. Stor ros til de lokale trænere for at have bragt os hertil.  
Der arbejdes på at blive DBU børneklub.  

 
 

5. Regnskab 
 

Fremlagt af Formand Frederik Nikolajsen, fremgår et samlet overskud på kr. 175.393 for sæson 
2022/23. Regnskabet forefindes Grenaa IF Hjemmeside. 

 



Spørgsmål til tøj indkøb, om det kan gøres billigere eller om vi har den bedste/skarpeste pris? 
Der er fokus på at vi altid har den bedste aftale. Sport24 team nuværende leverandør, hvilket 
har fungeret rent praktisk. Ny tøj aftale skal forhandles til efteråret, input fra generalforsamling 
tages med. 

Regnskab godkendt.  

6. Fastsættelse af kontingent 
1. Bestyrelsen foreslår at der indføres et efterskolekontingent: kr. 10,- pr. md. 

Primær mulighed for at spille kampe, forslaget er vedtaget. 
 

 
 
          7. Indkomne forslag 
 

2. Bestyrelsen foreslår at overbygningsaftalen med de øvrige FC Djursland klubber ophæves. 
Enstemmigt vedtaget.  

3. Bestyrelsen foreslår en fast rabatsat på 100% den første måned. Det giver ekstra 
administration, hvis et medlem indmelder sig sidste på måneden og derefter opkrævet 
kontingent få dage efter, som så tilbagebetales, Enstemmigt vedtaget. 

4. Bestyrelsen foreslår: Søskenderabat: 50% rabat for søskende. 1. barn betaler 100% 2. 3. 
osv. Betaler 50%, bopælsadresse afgør, Enstemmigt vedtaget. Revurderes ved næste 
generalforsamling hvis beregningen af den økonomiske konsekvens viser sig overstige 
forventet. Vedtages med forbehold som prøve 1 år.    

5. Nedsæt kontingentnedsættelse U10-12 (5- og 8-mands) til 100 kr.  Ikke vedtaget, det 
vurderes at pkt. 6 rammere bredere og pkt 6 sættes til afstemning. 

6. Bestyrelsen indstiller flg. Kontingentstruktur. Vedtaget 
 

Årgang Pris pr. Md Pris pr. år (12 md) 
Boldtummel 49 588 
U6-U7 2017-2018 59 708 
U8-U9 2015-2016 99 1188 
U10-U12 2012-2014 119 1428 
U13-U15 2008-2011 149 1788 
U16-U19 2005 -2007 149 1788 
Senior 11-mands 149 1788 
Senior 8-mands 99 1188 
Senior selvtræning 49 588 

 
 

Spørgsmål angående kontingent 8-mands og 11-mands, hvor differentieret? Hvis der er 
hold med 11 mands mulighed er det 11 mands kontingent og hvis der kun er 8 mands 
hold er det 8 mands kontingent. 

  
 

8. Valg til bestyrelse, efter § 3. stykke 3 På 

valg (ulige år): 

• Kasserer Christina Just Nielsen genopstiller - modtager valg, VALGT  

• Næstformand Thyge Traulsen – genopstiller - modtager valg VALGT 

Ikke på valg (lige år)  



Formand Frederik Nicolajsen  

Nicolaj Rygaard Poulsen 

Udpeget af bestyrelsen: 

Seniorudvalgsformand: Jakob Petersen – genopstiller - modtager valg 

FC Djurslandsudvalgsformand: Henning Meisler – genopstiller - modtager ikke valg 
Hjælper gerne med afviklingen af FC Djursland. 

 
Ungdomsudvalgsformand: Thomas Krogh Brink – genopstiller - modtager valg 

 
 
 
 
 

9. Valg af 1 revisor & 1 bilagskontrollant 
 

Mikkel Thybo Johansen – Robæk Revision modtager genvalg. VALGT 

 

10 Eventuelt 

Spørgsmål 

7 spillere til Randers FC hvad får Grenaa IF ud af det? 

Kompensation fra klubber hvis de kommer videre end Randers FC. Randers FC har tidligere 
gennemført 4 træning som modydelse. Kan vi forhandle os til mere?  

Grenaa senior, er der fokus på at fastholde senior i konkurrence med andre klubber? Der er fokus 
på senior fodbold og de faciliteter der indgår i et medlemskab hos Grenaa IF.  

Rekvisitter, kan der etableres en bod og trænere selv kan hente materialer og notere herfor. Der 
indstilles at kigge på en løsning med container? Bestyrelsen tager den punktet op. Der mangler 
plads generelt og Jakob tilbyder at bidrage  

Rekvisitter skal  

behandles respekt. Logistikken omkring rekvisitter bedes vurderet.  

Skabe skal være markeret til holdet, så materiale ansvarlig kan tilgå.  

 

Tak for i aften. 
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